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'Sloop Ketrientje zo snel mogelijk,
debacle heeft lang genoeg geduurd'
BERGEN OP ZOOM - Sloop voormalige zorgcentrum St. Catharina zo snel mogelijk.
Andermaal mengt de Bergse politiek zich in deze slepende kwestie. GBWP, de
grootste partij in de gemeenteraad, en de VVD zijn het beu dat er niks gebeurt.
,,Dit debacle heeft lang genoeg geduurd."

Vanaf december 2014 staat het Ketrientje zoals Bergenaren die complex nogal
altijd bij voorkeur noemen, leeg. Te wachten op wat gaat komen. Als het aan
zorgorganisatie tantelouise ligt verrijst er een nieuw zorgcomplex. En gaat alles
wat er nu staat tegen de vlakte.
Behoud
Voor GBWP en VVD is de maat vol: actie! Nee, zeggen erfgoedorganisaties als
Heemschut en Cuypersgenootschap. Hoofdgebouw aan het St. Catharinaplein en
voormalig zusterhuis aan de Geweldigerstraat zijn monumenten. Ze dienen
behouden en een eigentijdse invulling te krijgen.



Die patstelling duurt nu al heel lang maar werd vorige week eindelijk doorbroken.
Het Bergse college gaat mee met tantelouise. En zegt dat beide gebouwen geen
monumenten zijn. En dus gesloopt kunnen worden. Heemschut en
Cuypersgenootschap beraden zich de komende weken of ze zich nog verder
daartegen verzetten.

Dit doet pijn

Voor VVD en GBWP is echter duidelijk dat het lang genoeg heeft geduurd. Nu
doorpakken is de oproep van beide partijen. ,,Het eindeloos tegenhouden van een
enorm belangrijke ontwikkeling in het hart van onze mooie stad doet ons als partij
pijn", zegt raadslid Piet Roosendaal namens GBWP. ,,Actie!", zegt hij. Want
omwonenden hebben lang genoeg moeten wachten.

Foutje uit 1929

De Bergse VVD vindt de huidige voorgevel een foutje uit 1929. Zo snel mogelijk
weg ermee, zegt fractievoorzitter Dominique Hopmans erover. Karakterloos, koud
aandoend. Zo typeert de liberaal het aanzicht op het St. Catharinaplein. En zegt
hij: ,,Als sinds jaren wordt dit plein, een van de parels van onze stad, ontsierd door
een leegstaande Ketrien."

Vanuit de gemeenteraad is al eerder aangedrongen op snelle sloop en vervolgens
nieuwbouw. Tot nu toe zonder resultaat vanwege de tijdrovende
bezwarenprocedures.


